
Bestyrelsesmøde i Grøndalgrundejerforening. 

Dagsorden til mødet 

Fredag den 12. maj 2023 hos Lone, Nytoften 8 
Tilstede var: Kirsten, Carsten, Verner og Lone 

Fraværende med afbud: Birthe 

Der blev umiddelbart efter generalforsamlingen afholdt et konstituerende 
bestyrelsesmøde. Alle bestyrelsesmedlemmerne fortsætter med de 
arbejdsopgaver, de hidtil har bestridt. 

 
1. Nyt fra formand: 

Intet nyt. 
 

2. Nyt fra kasserer: 
Foreningskassen har et pænt beløb stående. Der kommer løbende 
nye medlemmer, efterhånden som husene skifter ejer. Der er dog 
enighed om, at bestyrelsen vil gøre en ekstra indsats efter flere 
medlemmer til efteråret  
 

3. Nyt fra sekretær:   
Intet nyt. 
 

4. Veje. 

Efter vejenes istandsættelse er der et problem, der er blevet 
tydeligere på Grøndalvej. (På den del af vejen, der løber langs 
grøften fra Nålevej til Vesten Bavnen) Der mangler en græsrabat, 
som gør grøften synlig. Derfor vil vi lade Brinck (vejmanden) udbedre 
dette og opsætte pæle, så bilerne ikke kører for tæt på grøften, med 
nedskridning af vej i grøften. 

 
5. Grøfter. 

Opsætning af bæverfælder: 
For at bevare det gode flow i vore grøfter, er det nødvendigt at 
opsætte bæverfælder (Net som hindrer, at grene og blade stopper 
vejunderføringerne). Der ønskes opsat fælder følgende steder: 
Grøndalvej 21, Grøndalvej 79 og Grøndalvej ved vejunderføringen 
før Nålevej. Foreningen indkøber det nødvendige materiale, og Lone 
sørger for opsætningen, inden der igen er vand i grøfterne. 

 
6. Hjemmesiden. 

Drøftelse i bestyrelsen om hvordan vi gemmer og opbevarer fælles 
dokumenter ”i skyen”. Der er forslag om at lade det være en del af 
sikkerheden og betalingen af hjemmesiden, eller at benytte en gratis 



mulighed, som er udviklet til netop små foreninger. Carsten og Birthe 
vil forklare os forskellene ved næste møde. 
 
 

7. Vinteropsyn. 
Det er slut med vinteropsyn hen over sommeren, hvor husene er 
beboede. Vinteropsynet vil blive genoptaget i november. 
 

8. Møde med kommunen. 
Kirsten og Lone deltager 2 gange om året i et møde med kommunen 
og de øvrige grundejerforeninger på øen. Her har vi mulighed for at 
stille spørgsmål til politikerne og forvaltningerne, som så bliver 
besvaret på mødet. Vi har stor glæde af at mødes med de øvrige 
foreninger. 
Vi stillede bl.a. spørgsmålet om, at kommunen igen lod en 
flismaskine være til rådighed for sommerhusejerne. Dette ville også 
formindske kommunens udgifter til at sejle haveaffald til Esbjerg, og 
igen retur kommune muld. Borgmesterens svar til dette spørgsmål 
var: NEJ. Jamen ville det ikke spare kommunen for udgiften til 
sejlads? – Det vidste borgmesteren ikke. Men det ville blive for dyrt at 
vedligeholde en flismaskine. 
 
Kommunen vil prøve at få fat i de landmænd, der benytter 
Kallesbjergvej, til at deltage i vedligehold af vejen, da ingen i 
Vesterengens og vores grundejerforening kan benytte vejen på grund 
af mislighold. 
 
Ligeledes blev der orienteret vedr. hotelprojektet i Rindby 

 Fanø kommune har sammen med flere grundejerforeninger 
udarbejdet et forslag til en fælles vedligeholdelsesplan for alle 
sommerhusveje på Fanø. Forslaget indeholder bl.a. indlæg om 
hastighed, støvgener, vedligehold, organisering, forslag og nye tiltag. 
Dette danner grundlag for en flyer, som skal uddeles til alle 
sommerhusejer, håndværkere, sommerhuslejere, udlejningsbureauer 
m.fl., som benytter vejene. 
3 af de fremmødte bestyrelsesmedlemmer ønskede ikke at være 
medunderskrivere til dette fælles forslag til vedligehold af 
sommerhusvejene. Men kunne tilslutte sig flyeren. 

 
9.  Kaniner og invasive arter. 

 Intet nyt. 
 

10. Nyhedsbreve: 
           Intet nyt. 

 
11. Facebook: 

           Intet nyt 



 
12. Evt. 

Udflugt. Hvis der skal tilbydes en udflugt f.eks. Atlantvolden, eller 
bunker tur, skal det planlægges snarest. 

 
 

Nyt møde. 

29. september hos Kirsten 

 Emner til næste møde: 

 Hjemmeside: Opbevaring i skyen, Birthe og Carsten 

 Udflugt. 


